
Zápis z rokovania komisie ŠK EaR SMF  9.11.2022 konanej online 

Prítomní: Pavol Sás, Peter Radoczi, Martin Gonos, Ondrej Štofka, Jozef Marenčák 

Hosť : Tatiana Kašlíková 

 

1. Ocenenie Quad CC za rok 2021 – v Skýcove sa v rámci vyhlasovania 

neuskutočnilo, na VZ za rok 2022 budú odovzdané poháre len tým, ktorí budú 

dekorovaní aj za rok 2022. Zostávajúcim budú odovzdané/odoslané 

dodatočne. P. Sás preverí poháre Quad za rok 2021. 

2. VZ EaR SMF 2022 – bola prednesená informácia o príprave a taktiež 

o pripravovanom Večeri majstrov SMF 2022; T. Kašlíková zodpovedala 

prípadné otázky od členov ŠK EaR. 

3. ŠK odsúhlasila zaradiť do programu rokovania na VZ vytvorenie podkomisie  

pre Quad. Predseda tejto podkomisie sa stane menovaným členom komisie 

EaR. V komisii nahradí P. Šimkoviča, ktorý ako inšpektor tratí nepotrebuje byť 

členom komisie.  

4. ŠK EaR sa uzniesla nezaradiť preteky Quadov do programu jednotlivých 

podujatí seriálu MM SR v CC. 

5. Kalendár 2023 : v príprave – predrokované sú preteky s organizátormi v  

B. Mikuláši, Skýcove, Lišove, Mníšku n/Hnilcom, Žaškove. Na zostavení 

kalendára 2023 sa pracuje. 

6. Podujatie v Borskom Mikuláši – návrh na  Šprint Enduro s 1 testom (10-12 

min), 1 ČK, ranný a poobedňajší štart, počet kôl podľa časových možností, 

preberanie iba v piatok. Bude upresnené po porade organizátorov. 

7. P. Sás pošle prostredníctvom sekretariátu oficiálne pozvanie organizátorom 

na poradu organizátorov po skončení VZ EaR SMF, dňa 19.11.2022. 

8. ŠK EaR odsúhlasila ocenenie za reprezentáciu na Večeri majstrov SMF 2022: 

Š. Svitko, M. Benko, J. Varga, M. Gottvald,  účastníci ISDE 2022 (medaile). 

9. ŠK EaR prerokovala návrhy J. Bistáka na úpravu NŠP, ktorý bol doručení po 

termíne a zaujala k nim nasledovné stanovisko: neodporúčame schváliť 

presuny štartov tried, naposledy sme menili minulú sezónu. Odmeny 

neodporúčame zrušiť, máme vlastný návrh. 

10. P. Sás požiada ekonómku SMF o podrobnejšie zaslanie správ o hospodárení / 

jednotlivých položiek), aby členovia komisie vedeli zodpovedať prípadné 

otázky k správe na VZ. 

 

Ďalšie rokovanie plánované: streda 16.11.2022 20:00 

 

Zapísal : Pavol Sás 


